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Zasadnutie Správnej rady a Vedeckej rady LPTCE  
 
Martin Blaho, Filozofická fakulta PU, blahom@unipo.sk   
 
 
 Dňa 13. 12. 2010 sa uskutočnilo spoločné zasadnutie Správnej rady a Vedeckej rady 
LPTCE v zasadacej sieni dekana FHPV PU v Prešove. Zasadnutie otvorila a viedla prof. 
PhDr. D. Slančová, CSc., ktorá privítala prítomných členov Správnej rady a Vedeckej rady 
Centra a udelila slovo riaditeľovi Centra prof. PhDr. J. Sipkovi, PhD. Riaditeľ Centra 
oboznámil účastníkov zasadnutia so súčasným stavom a perspektívami ďalšieho rozvoja 
LPTCE  na poli vedy a výskumu. V podobnom duchu vystúpili i vedúci jednotlivých 
tematických sekcií  a v krátkosti sumarizovali dosiahnuté výsledky za jednotlivé oblasti 
výskumu. Správa riaditeľa Centra a správy vedúcich tematických sekcií budú v plnom znení 

súčasťou 4. čísla internetového 
vedeckého  časopisu centra Jazyk 
a kultúra.  
 So správou o hospodárení 
a verejnom obstarávaní vystúpila PhDr. 
E. Adamová, ktorá informovala o stave 
čerpania finančných prostriedkov za 
obidva projekty (Vybudovanie 
lingvokulturologického a tlmočnícko-
prekladateľského centra, ITMS: 
26220120026 – v skratke CE 1 
a Dovybavenie a rozšírenie 
lingvokulturologického a tlmočnícko-
prekladateľského centra, ITMS: 
26220120044 – v skratke CE 2) 

a konštatovala, že doposiaľ z troch žiadostí o refundáciu finančných prostriedkov nebola 
zrealizovaná ani jedna. V oblasti verejného obstarávania oznámila, že jeden z 
neúspešných účastníkov procesu verejného obstarávania CE 1 podal podnet na prešetrenie 
postupu na Úrad pre verejné obstarávanie, ktorý stanovil termín vypočutia zástupcov nášho 
projektu na 15. 12. 2010. Vzniknutou situáciou došlo k časovému sklzu pri realizácii 
jednotlivých aktivít projektu a preto PhDr. E. Adamová, projektová manažérka CE 1, 
požiadala o predĺženie aktivít a samotného projektu o jeden mesiac.  
 Mgr. M. Blaho, PhD., zástupca riaditeľa Centra, koordinoval aktualizáciu základných 
dokumentov Centra – Štatútu a Organizačného poriadku z dôvodu rozšírenia výskumného 
záberu Centra o sekciu výskumu Detskej reči, ktorá sa stala súčasťou projektu CE 2. Prítomní 
členovia Správnej rady (3 členovia) jednohlasne schválili navrhované zmeny v spomenutých 
dokumentoch.  
 Mgr. M. Blaho, PhD., ďalej prítomných upozornil, že realizované zmeny 
pravdepodobne nie sú konečné, pretože práve v deň konania zasadnutia Správnej rady 
a Vedeckej rady LPTCE dostalo Centrum k dispozícii dokument od externého dodávateľa – 
Analýzu udržateľnosti LPTCE. Tento rozsiahly dokument obsahuje jednak porovnanie 
s obdobnými pracoviskami vo svete, ale aj pripomienky k štruktúre a zameraniu nášho Centra. 
Po podrobnom preštudovaní a odbornej diskusii v rámci sekcií môže vyvolať zmeny nielen vo 
vyššie spomenutých dokumentoch. Mgr. M. Blaho, PhD., ďalej požiadal členov Správnej 
rady, aby v súvislosti s rozšírením Centra schválili zmenu v personálnom obsadení Vedeckej 
tematickej sekcie detskej reči. Správna rada jednohlasne schválila na post vedúcej tejto sekcie 
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prof. PhDr. D. Slančovú, CSc. Z dôvodu rozviazania pracovného pomeru doterajšieho 
vedúceho Datacentra bola ďalej Správnou radou schválená personálna výmena na tomto poste 
a novým vedúcim Datacentra sa stal R. Dančišin.  
 Prof. PhDr. R. Dupkala, CSc., predseda Správnej rady LPTCE a dekan FF PU 
v Prešove, úprimne poďakoval nielen prítomným účastníkom zasadnutia, ale všetkým členom 
Centra za vedecko-výskumnú činnosť, ktorá obohatila nielen Centrum, ale aj Filozofickú 
fakultu. Vysoko ocenil vydanie 4 monografií riešiteľmi projektov LPTCE a zaželal im mnoho 
tvorivých síl pri ich ďalších aktivitách.  
 Doc. Ing. J. Burgerová, PhD., členka Správnej rady LPTCE  a prorektorka pre rozvoj, 
informatizáciu a hodnotenie kvality, požiadala o slovo a vyjadrila poďakovanie za možnosť 
zúčastniť sa takejto aktivity sumarizačného charakteru a potvrdila opodstatnenie 
uskutočňovania pravidelných stretnutí jednak kvôli spätnej väzbe, ale aj prezentovaním 
výsledkov Centra a dodala, že o výsledkoch stretnutia bude informovať vedenie univerzity. 
Osobitne vyzdvihla vypracovanie Analýzy udržateľnosti ako pohľadu „zvonka“ – istej formy 
auditu.  
 Na záver mali prítomní možnosť zhliadnuť krátky film Cyprián študenta externého 
štúdia, ktorý obsadil na medzinárodnom festivale v Moskve 2. miesto.     
 Prof. PhDr. D. Slančová, CSc., ukončila zasadnutie Správnej a Vedeckej rady 
a poďakovala prítomným za účasť.   
 
 
 
„Tento článok bol vytvorený realizáciou projektu Dovybavenie a rozšírenie  
lingvokulturologického a prekladateľsko-tlmočníckeho centra, na základe podpory 
operačného programu Výskum a vývoj financovaného z Európskeho fondu regionálneho 
rozvoja.“ 

 


